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1. Mötets öppnande  

Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna 
Syftet med detta extra styrelsemöte, var främst att diskutera vind-och solkraftsparker 
som har initierats av Sundsvalls- och Ånge kommuner och SCA.  

 
2. Vindkraftspark mellan Holm och Stöde, Ånge kommun  

Informationsmöten har hållits i Ånge kommun kring de påtänkta vindkraftsverken, 44 
st, som SCA vill bygga mellan Holm och Stöde. Idag finns redan 44 vindsnurror i detta 
område. Det finns en hel del motstånd i bygden mot byggandet, men oklart om eller 
hur många förespråkare det finns. Medelpad har idag 276 vindkraftverk och 
Ångermanland har 250. 
 

3. Solcellsparker Kovland och Njurunda 
Sundsvalls kommun har tagit fram lämpliga platser för ev kommande 
vindkraftsparker, ett område i Njurunda på 1 190 ha och ett område i Kovland på 360 
ha. Ännu är det mest frågetecken kring dessa områden. Områdena måste antagligen 
stängslas in. Vad betyder det i så fall för naturen? Blir områdena tillgängliga för 
allmänheten? Hur många närboende blir berörda? M fl frågor. 
 
Det finns inget tvivel om att både sol- och vindkraft är nödvändigt, men i vilken 
omfattning behöver det byggas?  Vi tycker att särskilt vindkraftverken bör vara mer 
jämnt fördelat över Sveriges yta. Det verkar nu som att Medelpad och Ångermanland 
har väldigt stor andel. Vilken betydelse har storleken på parkerna? Kanske är det 
lättare att få acceptans för byggande om det sker i mindre skala? 
Både vi i styrelsen och befolkningen i stort behöver antagligen mer information om 
vad byggande av sol- och vindkraftsparker innebär i olika avseenden. Hur bör de se 
ut och vilka hänsyn måste tas, likaväl som vad vi bör/måste göra avkall på för att klara 
den klimatkris vi står inför? 
Beslut: Björn tar kontakt med riks för att höra om vi därifrån kan få experthjälp till ett 
informationsmöte. Vi diskuterar vidare kring detta på nästa styrelsemöte.   

 
4. Övrigt 

• Specificerad medlemslista - Birger skickar lista på de medlemmar som bor i 
Ånge kommun till Lena.  

• Kamerala frågor – Birger uppmanar oss att innan jul skicka ev ersättningskrav till 
honom. Nästan allt är klart på LONA-strandpromenadprojektet. Birger och Björn 
kommer att ha ett avstämningsmöte med Lena Eriksson. 
Beslut – styrelsen beslutar att Björn lämnar in en ny ansökan om LONA-pengar 
med fokus på invasiva arter. 

• Exkursion til Tväråberget – Anneli har tillsammans med Jan-Olof Tedebrant 
planerat en exkursion någon gång under juli månad till Tväråberget i Vigge. 
Exkursionen sker gemensamt med Botaniska föreningen. Länsstyrelsen kommer 
att vara representerad.  

• Kommande möten – tis 16 jan på Studiefrämjandet 



 
 

 
 

5. Mötets avslutande 
Björn avslutade styrelsemötet med att tacka alla deltagande för aktivt engagemang.  
 

Sundsvall dag som ovan  
 
 

Ingrid Wallin, sekreterare Justeras Björn Abelsson, ordförande 


